



Des Hopfens Kern

4. BrewingScience Hopfen Special

Hopfen ist nicht nur bei den Hop Heads der Craft Brewer-Szene auf der Beliebtheitsskala ganz weit oben. Auch wir bringen den Hopfen auf der brauwissenschaftlichen Plattform unseres Verlagshauses, der BrewingScience, groß heraus:

So wird das mittlerweile 4. Hopfen Special, das am 19.12.2014 erscheint, wichtige wissenschaftliche Beiträge aus allen Bereichen der Hopfenforschung enthalten.

Mehr Infos auch unter www.brewingscience.de

BrewingScience ist die Monatsschrift für Brauwissenschaft aus dem Fachverlag Hans Carl.

The Heart of the Hops 4th BrewingScience Hop Special

Hops are top of the pops not only for the hop heads of the craft brewer scene. We too put the spotlight on hops in the brewing science platform of our publishing house, BrewingScience.

Thus the now 4th Hop Special, due to be published December 19, 2014, will include important scientific articles from all sectors of hop research.

More information is also available at www.brewingscience.de

BrewingScience is the monthly journal for brewing science published by Fachverlag Hans Carl.

Anzeige

IGN Hopfenvermarktungs- und Vertriebs GmbH



Hallertau quality hops direct from the grower

BEST HOPS FOR BEST BEER

Fine Aroma Varieties

- Perle
- Tradition
- Saphir
- Opal

Very Fine Aroma Varieties

- Hallertauer Mittelfrüher
- Hallertauer Hersbrucker Spät
- Hallertauer Spalter Select

Bitter Hops

- Herkules
- Magnum
- Taurus
- Northern Brewer

Flavor Hops

- Mandarina Bavaria
- Hüll Melon
- Hallertau Blanc
- Polaris

raw-hops · pellets 45 · pellets 90 · extract

Geisenfelder Str. 24
D-85283 Niederlauterbach
Germany

Phone: +49 (0) 8442 4151
e-mail: info@ign-hopfen.de
www.ign-hopfen.de

